
Z á p i s  č.  34  
 

 ze zasedání Zastupitelstva obce Brnířov konaného dne  21. 10. 2013 
 od 19,30 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu Brnířov 

 

 
     Zasedání Zastupitelstva obce Brnířov bylo zahájeno v 19.31 hod. starostou obce 
Zdeňkem Šupem. Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 
92 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích , ve znění platných předpisů. Informace o místě, době 
a navrženém programu připravovaného zasedání zastupitelstva podle § 93 odst. 1 
zákona o obcích byla na úřední desce obce zveřejněna v souladu se zákonem po dobu 
nejméně 7 dní a to od 11. 10. do 21. 10. 2013  (příloha č.1). Současně byla zveřejněna 
na internetových stránkách obce. Starosta dále z prezenční listiny přítomných členů 
zastupitelstva (příloha č. 2) konstatoval, že je přítomno 9 členů zastupitelstva z 
celkového počtu  9 všech členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášení schopné 
(§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 
 
 
Omluveni: 
Dále přítomni:  1 občan 
Ověřovatelé:  Marie Poláková,  Anna Němcová 
 
1)  Starosta obce Zdeněk Šup seznámil přítomné s programem jednání - /příloha č. 1/ 
      Zastupitelstvo   schvaluje program s tímto výsledkem: 
 
                                        pro:        proti:       zdržel se: 
                                         9             0                  0 
Usnesení č.  294 – Zastupitelstvo schválilo program jednání. 
2)  Byla provedena kontrola plnění opatření  -  splněno. 
 
3)  Starosta obce stanovil následující inventarizační komise pro provedení inventarizace  
     majetku obce    k 31. 12. 2013. 

• hlavní inventarizační komise: předsedkyně Anna Němcová, členové Bc. Roma Beneš 
                                                          a Marie  Poláková 

• obecní úřad:  Josef Husník, Ing. Jana Pilátová, Václav Valečka 
• SDH  :   Ing. Jindřich Cozl, Břetislav Husník, Vlastimil Weber 

    Zastupitelstvo schvaluje komise s tímto výsledkem: 
                                                 pro:        proti:    zdržel se: 
 
                                                 9 hlasů       0              0 
Usnesení č. 295 – Zastupitelstvo schválilo následující inventarizační komise k provedení  
                              inventarizace majetku obce  k 31. 12. 2013: 
                              HIK – předsedkyně Anna Němcová, členové Bc. Roma Beneš  
                                        a Marie Poláková    
                              OÚ  - Josef Husník, Ing. Jana Pilátová a Václav Valečka 
                              SDH -  Ing. Jindřich Cozl, Břetislav Husník a Vlastimil Weber     



   Ve středu 23.10.2013  provede proškolení inventarizačních komisí auditor Ing. Nozar. 
 
4) Starosta seznámil přítomné s novými skutečnostmi ve stavu výstavby chodníku při silnici  
    I/22. Byl vypracován projekt na 1 500 tis. Kč, záměr výstavby chodníku  a žádost o dotaci  
   bude odložena. Na základě těchto nových skutečností nebude provedeno výběrové řízení na  
   výstavbu chodníku a zastupitelstvo hlasuje o zrušení Usnesení  č. 292 ze dne 23 9..2013 
   s tímto výsledkem. 
 
                                              pro:                         proti:  zdržel se: 
                                              9 hlasů                       0       0 
   Zastupitelstvo zrušilo Usnesení č. 292 ze dne 23. 9. 2013. 
 
5) Různé: 

• Zastupitelstvo projednalo žádost Ing. Kůtové na  souhlas se změnou užívání části 
rodinného domu č. 102 – provozování rekondičních a sportovních masáží 
Zastupitelstvo žádost schvaluje za dodržení projektové dokumentace s tímto výsledkem 

  
                                                      pro:        proti:   zdržel se: 
                                                     9 hlasů      0              0 
   Usnesení č. 296 – Zastupitelstvo schválilo změnu užívání části rodinného domu č. 102  
                                provozování rekondičních a sportovních masáží za předpokladu  
                               dodržení projektové dokumentace. 

• Byl podán návrh na poražení 2 bříz u mostu na návsi. Břízy jsou přerostlé a je 
nebezpečí ohrožení. Zastupitelstvo schvaluje poražení bříz s tímto výsledkem: 
 
                                     pro:     proti:   zdržel se: 
                                    9 hlasů        0           0 

    Usnesení   č. 297  - Zastupitelstvo schválilo poražení 2 přerostlých bříz na návsi u mostu. 
 
 
 

Starosta obce ukončil zasedání ve  22.00 hodin. Další zasedání bylo stanoveno  
na 18. listopadu 2013  v 19.30. 
 
Zapsala: Věra Jandová  25. října 2013. 
 
 
Ověřovatelé:  Marie Poláková 
              
                       Anna Němcová 
 
 
Vlastimil Weber                                                                                          Zdeněk Šup 
místostarosta obce                                                                                      starosta obce                    

                                     
   
 


